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اســتاندار فارس با اعتقاد به اینکه فضای دانشــگاه 
فرهنگیان از نظر ســخت افزاری مناسب و در شأن 
شــهر شیراز و اســتان فارس نیست، گفت: مشکل 
فضای فیزیکی دانشــگاه فرهنگیان باید حل شود و 

امیدواریم تدابیر لازم در این زمینه اتخاذ شود.
به گزارش دریافتی شــیرازنوین، دکتر محمدهادی 
ایمانیه در جلسه شــورای آموزش و پرورش استان 
فارس اظهار کرد: دو یا ســه نفر از کســانی که در 
بحث مولدسازی از تجربه خوبی برخوردار هستند، به 
استان فارس سفر کنند تا بتوان بخش هایی از برخی 
مدارس و دانشگاه ها را تجاری کرد. با این مولدسازی 
در اســتان فارس و با امکاناتی که وجود دارد، بخش 
عمده ای از مشــکل حل خواهد شد؛ البته بخشی از 

این مشکل هم با حمایت خیران برطرف می شود.
وی بیان کرد: امیدوارم حمایت های لازم انجام شود 
تا بتوانیم مشکلات از بعد سخت افزاری را در عرض 
یک ســال، دو ســال یا حداکثر تا پایان این دولت 

حل کنیم.
وی ادامه داد: مسئولان استان فارس اعم از مسئولان 
در مجلس شورای اســلامی، قوه قضائیه و مدیران 
اجرایی در کنار هــم قرار گرفتند و کمک می کنند 
 تــا ما بتوانیــم نواقــص را در حوزه هــای مختلف 

برطرف کنیم.
اســتاندار فارس ادامه داد: حوزه آموزش و پرورش 
یکی از حوزه هایی است که باید با کمک یکدیگر به 
حل مشکلات آن کمک کنیم. اولویت اول ما در حل 
مشکلات اســتان قطعاً آموزش و پرورش است. اگر 
مشــکلات آموزش و پرورش به عنوان ریشه ای ترین 
بنیاد حل نشــود، سایر مشــکلات جامعه هم حل 

نخواهد شد.
ایمانیه اضافه کرد: در بحث نرم افزاری استان فارس 
به شــدت از کمبــود نیروی انســانی در آموزش و 
پرورش رنج می بــرد. رفع کمبود معلم و دبیر قطعاً 

باید از طریق دانشگاه فرهنگیان اتفاق بیفتد.
اســتاندار فارس تشــکیل کمیته تصمیم گیری در 
حوزه پژوهش را ضروری دانســت و گفت: آموزش 
 و پرورش فارس در کنار دانشــگاه های استان برای 
 تشــکیل کمیته تصمیم گیری در حــوزه پژوهش 

تلاش کند.
او افزود: شــأن آموزش و پــرورش نظام جمهوری 
اسلامی این اســت که به موازات آموزش و پرورش 
حرکت کنیم. ابتکاراتی که در برخی جلسات شورای 
آمــوزش و پرورش بــا همکاری ســازمان تبلیغات 
اســلامی، حوزه های علمیه و دفتر نهاد نمایندگی 
مقــام معظم رهبری رخ داد، اتفاقات خوبی بوده که 
می تواند الگوی مناســبی در بحث دینی و اعتقادی 

برای سایر نقاط کشور باشد.
ایمانیه، بررســی مشــکل حذف و کمرنگ شــدن 
معاونت پرورشــی و کمبود معلــم در این حوزه را 
از دیگر مطالبات آموزش و پرورش فارس دانســت 
و گفت: نیاز اســت مجوزهای بیشــتری در زمینه 

هم افزایی با حوزه ورزش استان صادر شود.
وی بــر ضــرورت تعامــل آمــوزش و پــرورش با 
سازمان های مختلف از جمله علوم  پزشکی، دانشگاه  
آزاد، فنی و حرفه ای و دانشــگاه صنعتی تأکید کرد 
و گفــت: باید تمام تلاش خــود را به کار بگیریم تا 
فارغ التحصیــلان پس از گذرانــدن دوران تحصیل، 

حرفه ای را آموخته باشند.
او اضافه کرد: دانشــگاه علوم پزشکی شیراز آمادگی 
دارد کــه در بحث حوزه ســلامت کمــک کند تا 
کلینیک هایی بــرای دانش آموزان یا کادر آموزش و 

پرورش راه اندازی شود.
اســتاندار فارس تشــکیل کمیته تصمیم گیری در 
حوزه پژوهش را ضروری دانست و گفت: امیدواریم 
سازمان آموزش  و پرورش استان در کنار دانشگاه های 
اســتان برای تشکیل کمیته تصمیم گیری در حوزه 

پژوهش تلاش کند.
ابراهیم عزیزی نماینده مجلس شــورای اســلامی 
نیز اظهار کرد: تربیت کادر پنجاه ســاله دوم انقلاب 
اســلامی نیازمند توجه به آموزش و پرورش است. 
همه قله هــای رفیع و اهداف آرمانی نظام جمهوری 
 اســلامی به توجه بــه امر آموزش و پــرورش گره 

خورده است.
وی ادامــه داد: معلــم خوب و محتــوای کیفی دو 

موضــوع محــوری در آموزش و پرورش اســت که 
اگر مورد توجــه، تأکید، برنامه ریزی و پشــتیبانی 
قــرار نگیرد، ســایر اقدامات ناکارآمــد خواهد بود. 
 مجلس شــورای اســلامی حامی این دو امر مهم و 

اساسی است .
عزیزی، سرانه آموزشی در استان فارس و شیراز را از 
مهم ترین مشکلات آموزش و پرورش فارس دانست 
و عنوان کرد: سرانه آموزشی در شیراز ۳۰ سانتی متر 
اســت. این یک فاجعه بزرگ برای نظــام تعلیم و 
تربیت است  که قابل توجیه نیست و رفع این مشکل 

باید در دستور کار وزارت قرار بگیرد.
نماینده شیراز و زرقان در مجلس، وضعیت تجهیزات 
آموزشــی را از دیگر مشــکلات آموزش و پرورش 
قلمداد کرد و گفت: در حال حاضر در هنرستان های 
شــیراز موتور فولکس و پیکان را آموزش می دهند. 
این نشــان می دهــد که هنرســتان ها از تجهیزات 

مناسبی بهره نمی برند.
عزیزی، به تعداد نواحی آموزش و پرورش در شیراز 
و زرقان اشاره کرد و گفت: شیراز نیازمند گسترش 

نواحی است.
وی به مشــکلات بازنشســتگان آموزش و پرورش 
فارس هم اشــاره کرد و یادآور شــد: متأسفانه در 
اســتان فارس حتی مجموعه ای برای بازنشستگان 
آمــوزش و پــرورش نداریم که نیاز اســت مجتمع 
بزرگ رفاهی، آموزشی و تفریحی ویژه بازنشستگان 

آموزش و پرورش راه اندازی شود.
عزیزی عنوان کرد: برای توســعه فضاهای ورزشی 
۲۹میلیــارد تومان بــرای ۳۷ شهرســتان در نظر 

گرفته شده اســت که این اعتبارات جواب نیازهای 
عقب افتاده را نمی دهد.

این نماینده مجلس بیان داشــت: بخش اعظمی از 
املاک آموزش و پرورش استان به تاراج رفته است؛ 
چــوب حراج به بیت المال زده اند و بخش اعظمی از 
املاک و اراضی آموزش و پرورش را به مجتمع های 
آموزشی شخصی تبدیل کرده اند که باید این منابع 
را از حلقوم کسانی که این املاک را تصرف کرده اند، 
خارج کرد. عزیزی اظهار کرد: منابعی که حق مسلم 
دانش آموزان است، نباید به برج های شخصی تبدیل 
شود. این موضوع باید به صورت ویژه مورد پیگیری 

وزارت قرار بگیرد.
این نماینده مجلس ابراز کرد: امیدواریم این جلسه 

منشأ رشد، پیشرفت و شکوفایی نظام تعلیم و تربیت 
ایران اسلامی باشد.

محمدخلیل عســکری مدیرکل آموزش و پرورش 
فارس نیز اظهار کرد: در اســتان فارس از ۶۱هزار و 
۲۴۲ نیروی انســانی و ۵۹ آموزش و پرورش ناحیه، 
شــهر و منطقه برخوردار هستیم. همچنین در این 
استان از ۴۳هزار و ۹۶۱ کلاس درس و ۹۴۱هزار و 

۲۰۴ نفر دانش آموز بهره می بریم.
وی اضافه کرد: در اســتان فارس ۴۸۲هزار و ۹۲۲ 
دانش آموز پسر و ۴۵۸هزار و ۲۶۵ دانش آموز دختر 

در مدارس مشغول به فعالیت هستند.
عسکری به بیان مشکلات آموزش و پرورش فارس 
اشاره کرد و گفت: ۵هزار و ۸۶۱ مدرسه عادی داریم 
که هزار و ۹۳۴ مدرسه عادی دولتی مختلط هستند. 
عمده این مدارس دبســتان ها هستند. در متوسطه 

اول هم تعدادی مدارس مختلط داریم.
مدیرکل آموزش و پرورش ادامه داد: از کل ۹هزار و 
۲۳۶ مدرســه استان، ۳هزار و ۱۷۹ مدرسه مختلط 
داریم که در کنار این مدارس از تعداد ۱۴۲ مدرسه 
شبانه روزی بهره می بریم و ۲۱ مدرسه شبانه روزی 
عشــایر است، اما متأســفانه در عشــایر از داشتن 
هنرســتان محروم هســتیم که با توجه به ضرورت 
بحث مهارت آموزی، نیاز اســت که یک هنرستان 
شــبانه روزی عشایر برای پســران و یک هنرستان 

شبانه روزی برای دختران راه اندازی شود.
وی با اشــاره به فضاهای آموزشــی موجود در شهر 
شــیراز بیان کــرد: بالغ بر ۳۰ درصــد از جمعیت 
دانش آموزی در شــهر شیراز است، اما میزان فضای 

ما زیر ۱۵ درصد اســت و اکثر این فضاها فرســوده 
هستند که نیاز به سامان دهی دارند.

عســکری با بیان اینکه در شهر شــیراز ۳۱۹هزار و 
۳۵۵ دانش آموز مشغول به تحصیل هستند، گفت: 
یکی از کلان مســئله های آموزش و پرورش فارس 
برای ســال پیش رو، مســئله نیروی انسانی است. 
مجموع جذب منابع انســانی تا مهرماه ۱۴۰۱، هم  
ماده ۲۸ و هم کسانی که برای امر تدریس از ترم ۶ 
فارغ التحصیل می شوند، ۵هزار و ۳۷۹ نفر بوده است.
وی گفت: پیش بینی ما برای تعداد بازنشستگان در 
مهرماه ۱۴۰۱، پنج هزار و ۹۶۶ نفر است. در واقع اگر 
تعداد بازنشسته و تعداد نیروهای جذب شده را کنار 
هم قرار دهیم، به این نتیجه می رسیم که با کمبود 

۵۸۷ نیرو مواجه هستیم.
عسکری نیاز استان فارس به نیروی انسانی را ۱۱هزار 
و ۴۷۷ نفر دانســت و گفت: ما در استان فارس ۴۵ 
تا ۵۰ درصد با مشــکل تأمین نیروی انسانی مواجه 
هســتیم که می توان از بسته های حمایتی یا خرید 
خدمات آموزشــی یا طرح هایی که وزارت مورد نظر 

دارد، برای استان فارس در نظر گرفته شود.
وی بر ضرورت پایلوت شــدن اســتان فارس برای 
راه اندازی هنرســتان های دانش بنیــان تأکید کرد 
و گفت: در اســتان فــارس از ۱۱ مرکز آموزشــی 
رفاهــی، ۶ درمانــگاه فرهنگــی و ۳۵ خانه معلم 
 برخوردار هستیم که برخی از این مجموعه ها نیاز به 

حمایت دارند.
عسکری بیان داشت: مرکز آموزشی رفاهی نیمه تمام 
اقلید فارس، ۹۰ درصد پیشــرفت فیزیکی داشــته 
اما در حال حاضر ســاختمان بلااستفاده است و اگر 
 به حال خود رها شــود، قطعاً با اســتهلاک روبه رو 

خواهد شد.
مدیــرکل آموزش و پــرورش به دیگــر پروژه های 
نیمه تمــام اســتان فــارس اشــاره کــرد و گفت: 
مهمان ســرای مرکــز آمــوزش رفاهی شــماره ۲ 
شیراز واقع در فرهنگشــهر، پروژه نیمه تمام مرکز 
آموزشــی رفاهی جهرم، ســاختمان مرکز آموزش 
رفاهی شهرســتان فسا، ساختمان درمانگاه داراب و 
پژوهشکده معلم از دیگر پروژه های نیمه تمام هستند 

که برای تکمیل نیاز به اعتبار دارند.
وزیــر آموزش و پــرورش روز پنجشــنبه با هدف 
بررسی مســائل آموزش و پرورش، افتتاح و بازدید 
از پروژه های آموزشــی و تربیتــی و دیدار و گفت و 
گو با منتخبان معلمان و دانش آموزان، وارد استان 

فارس شد.
از برنامه های سفر یک روزه وزیر آموزش و پرورش به 
استان فارس، شرکت در جمع منتخبان فرهنگیان 
و دانش آموزان، دیدار با نماینده ولی فقیه در استان 
و امام جمعه شیراز، دیدار با جمعی از پیشکسوتان 
تعلیم و تربیت و اعضای هیئت اســتانی اندیشه ورز 

اسناد بالادستی آموزش و پرورش بود.
نوری در ادامه این ســفر ضمن افتتــاح پروژه های 
ورزشی طرح شــهید ســلیمانی در استان، کلنگ 
احــداث ســاختمان ورزش زورخانــه و پهلوانــی 
فرهنگیــان و دانش آموزان و دانشــگاه فرهنگیان 
اســتان فارس را به زمیــن زد. بازدید از چند مکان 
آموزشی و تربیتی از دیگر برنامه های سفر یک روزه 

وزیر آموزش وپرورش به شیراز بود.
در این ســفر صادق ســتاری فرد معــاون تربیت 
بدنــی و ســلامت و حامد صبوری مدیــرکل دفتر 
 امــور مجلــس وزارت آموزش و پــرورش، نوری را 

همراهی کردند.

به مناســبت هفته قوه قضائیــه و همزمان با دهه 
گرامیداشت تولید و تجارت، رئیس کل دادگستری 
استان فارس با همراهی دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز اســتان، معاون قضایی و دبیر ســتاد اجرای 
سیاســت های اقتصاد مقاومتــی و حمایت از تولید 
دادگستری فارس و مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتــی فارس، بــا حضور در ســاختمان خدمات 
فناوری و کسب و کار شهرک صنعتی شیراز، ضمن 
بازدید از این مرکز، در جمع صنعتگران شهرک های 
صنعتــی حضور یافــت و در ســخنانی بر حمایت 
دادگســتری فارس از بخش های تولیدی و صنعتی 

تأکید کرد.
به گزارش شــیرازنوین، حجت الاسلام و المسلمین 
سید کاظم موسوی، با بیان اینکه یکی از اولویت های 
اصلی برنامه های قوه قضائیه طی چند ســال اخیر 
حمایت همه جانبه قضایــی و حقوقی از واحد های 
تولیدی بوده اســت، گفت: مجموعه قضایی استان 
فارس همســو با این سیاست های برنامه تحول قوه 
قضائیه تلاش کرده است تا با بازگرداندن واحد های 
تولیدی دارای مشــکل به چرخه تولید و رفع موانع 
حقوقی و قضایی آنان، ســهم بســزایی در تولید و 
اشتغال داشته باشــد. حجت الاسلام و المسلمین 
سید کاظم موســوی با اعلام اینکه همه توان خود 
را در مجموعه قضایی اســتان معطوف تحقق شعار 
ســال و رفع دغدغه های حقوقی سرمایه گذاران و 
تولیدکننــدگان خواهیم کرد، گفــت: پرداختن به 
موضوعات اقتصادی گرچــه از جمله تکالیف ذاتی 
دســتگاه قضایی نیست، اما برداشتن موانع از جمله 
موانع حقوقی و قضایی از پیش پای تولیدکنندگان 
منجــر به رونــق کارگاه ها و کارخانه ها و اشــتغال 
نیروهای مولد جامعه خواهد شد که همین امر زمینه 
کاهش گرایش افراد به ارتکاب جرم و آســیب های 

اجتماعی را فراهم خواهد کرد.
وی همچنیــن بــا بیان اینکــه برخــی اراضی در 

شهرک های صنعتی سال هاست به صورت راکد رها 
شده و کار خاصی در آنها انجام نشده و از طرف دیگر 
بسیاری از صنعتگران و متقاضیان با مشکل کمبود 
فضا و زمین روبه رو هستند، بر عزم قاطع دادگستری 
برای خلــع ید این اراضــی با هدف آزادســازی و 
واگذاری به متقاضیان واقعی تأکید کرد و گفت: این 

اراضی باید هرچه سریع تر تعیین تکلیف شود.
رئیس کل دادگســتری فارس از مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی فارس خواست لیست واحدهای 
صنعتی مشکل دار به دادگستری کل ارسال شود تا 

به صورت هفتگی این مشکلات بررسی شود.
دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان نیز در این 
جلسه از تشــکیل کمیته صیانت از اراضی صنعتی 
در دادگســتری کل فارس خبر داد و گفت: در این 
کمیته مســائل مربوط به اراضی صنعتی بررسی و 

پیگیری قضایی می شود.
بحرینی با بیان اینکه مدعی اول اراضی واگذارشده 
راکد ما هســتیم و در این زمینه نظارت و پیگیری 
می کنیم، گفــت: اراضی رها شــده و راکد باید در 
اســرع وقت تعیین تکلیف و فسخ شود و افرادی نیز 
که زمین را دریافت و ســاخت و ســاز جزئی انجام 
داده و ســپس رها کرده اند نیز ضمن بازپس گیری 
 اراضی، خســارت های وارد شده به زمین نیز از آنها 

دریافت می شود.
وی افزود: در این زمینه کارگروهی تشــکیل شده و 
در صورتی که ساخت و سازها دارای پیشرفت باشد 
و اهلیت افراد نیز ثابت شــود و دلایل قابل قبول و 
توجیه کننده  برای عدم پیشــرفت کار ذکر شود، با 
اخذ تعهد و دریافــت ضمانت، مهلتی محدود برای 

تکمیل و بهره برداری اعطا شود.
دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان در ادامه با 
بیان اینکه دادگستری فارس رسیدگی به مشکلات 
واحدهــای صنعتــی را به صورت جــدی پیگیری 
می کند، گفت: در سال گذشته مشکلات ۱۹۰ واحد 
صنعتی و تولید با همکاری با ســایر دستگاه ها رفع 

شده و این روند امسال نیز تداوم دارد.
بحرینی اضافــه کرد: در زمینه راه اندازی واحدهای 
راکــد و ارتقــای ظرفیــت آنهــا و نیــز کمک به 
دانش بنیان ها از ظرفیت های ســتاد تسهیل و رفع 
موانع تولید و ســتاد اجرای سیاســت های اقتصاد 

مقاومتی دادگستری کل استفاده می شود.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس نیز 
گفت: خط قرمز ما مقابله با اراضی راکد اســت که 
بدون هیچ دلیلی سال هاست رها شده اند و فعالیتی 

در آنها انجام نشده است.
سید مصطفی هاشمی با تشکر از همراهی رئیس کل 

دادگستری اســتان و دادســتان عمومی و انقلاب 
مرکز استان و ســایر معاونان دادگستری کل برای 
رفع مشکلات واحد های صنعتی و اهتمام ویژه برای 
فســخ و خلع ید اراضی راکد گفت: با این همکاری 
خوب و ســازنده و دیدگاه رئیس کل دادگســتری 
فــارس در زمینه تولید و صنعت، مقابله با دلالان و 
سودجویان اراضی شهرک های صنعتی شدت گرفته 
و کار احیای واحدهای راکد و افزایش ظرفیت تولید 

نیز با سرعت خوبی در حال انجام است.
وی بــا بیــان اینکه بــرای طرح های توســعه ای 
واحدهای صنعتی فعال، در صورت وجود اراضی در 
جــوار کارخانه، بدون مزایده واگذار می کنیم، افزود: 
واحدهای دانش بنیان نیز معاف از مزایده هســتند. 
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتــی فارس 
افزود: در دســتورالعمل جدید واگــذاری اراضی در 
شهرک های صنعتی برای واحدهایی که در شهرک 
صنعتی به صــورت اجاره ای فعالیــت می کنند، با 
داشــتن مدارک و لیست بیمه و نیز برای واحدهای 
فعال برای طرح های توســعه، امتیازاتی در مزایده 
قائل شده ایم. در این جلسه که مدیرکل هماهنگی 
اقتصــادی اســتانداری و دبیر شــورای هماهنگی 
بانک های اســتان نیز حضور داشتند، مشکلات ۲۴ 

واحد تولیدی و صنعتی بررسی شد.
همچنین رئیس کل دادگســتری فــارس و هیئت 
همــراه از دو واحد تولیــدی و صنعتی و یک واحد 
راکد که ۱۸ ســال اســت اراضی وســیعی دریافت 
کرده اما با ساخت بخشــی از سوله های نیمه کاره، 
رها شده، بازدید کرد. رئیس کل دادگستری فارس 
و هیئت همراه از مرکز خدمات فناوری و کســب و 
کار شــهرک صنعتی بزرگ شیراز بازدید کردند و با 
ظرفیت های این مرکز در حوزه های مختلف فناوری، 
شــرکت های دانش بنیان و مشــاوران صنعتی آشنا 
شــدند و از نمایشــگاه دائمی محصولات واحدهای 

صنعتی بازدید کردند.

استاندار فارس: اولویت اول ما در حل مشکلات استان قطعاً آموزش و پرورش است

ترمیم آموزش در فارس 

رئیس کل دادگستری فارس: برخی اراضی صنعتی راکد و از طرفی بسیاری صنعتگران با مشکل کمبود زمین روبه رو هستند

دنبال رونق تولید هستیم 
حجت الاسلام موسوی: برداشتن موانع قضایی از پیش پای تولید منجر به رونق و اشتغال خواهد شد

شهردار منطقه 7 شیراز عنوان کرد:

هم افزایی برای مقابله
 با آسیب های شهری

در راســتای تقویــت و هماهنگی با نیــروی انتظامی و 
جلوگیری از ضایعات فروش های غیرمجاز در سطح منطقه 
و انتقال آنها به خارج از محل سکونت شهروندان، جلسه ای 
با کلانتری های گل ســرخ، کفترک، پل فسا و شریف آباد 

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه هفت، اکبری 
در جلسه هماهنگی با نیروی انتظامی که با حضور فرمانده 
کلانتری های ســطح منطقه و معاون خدمات شــهری و 
مسئولان منطقه برگزار شد، با بیان این مطلب که تعامل 
شــهرداری و نیروی انتظامی لازم و ملزوم یکدیگر است، 
گفت: به منظــور ارائه خدمات مطلوب به شــهروندان و 
همچنین جلوگیری از تخلف هایی که در سطح شهر اعم از 
وانت بار فروش ها و ضایعات فروش های غیرمجاز و... انجام 
می گیرد، باید هماهنگی و تعامل بین شــهرداری و نیروی 

انتظامی بیشتر باشد.
وی ادامه داد: در سطح شهر برخی از سرقت هایی که انجام 
می گیرد، مانند سرقت دریچه منهول فاضلاب ها و... برای 
عابران پیاده، موتورسوار ها و خودروها خطرساز است و باید 
اقدامات لازم در جهت جلوگیری از ســرقت تأسیسات در 

سطح شهر اقدامات لازم انجام گیرد.
شــهردار منطقه هفت تصریح کرد: شــهرداری در جهت 
جلوگیری از دریچه های منهول فلزی اقدام به ساخت این 
دریچه ها با مواد متفاوت که ارزش دزدیده شــدن ندارد، 
نموده اســت؛ اما شاهد دزدیده شــدن قندیل ها و علائم 
ترافیکی در سطح شــهر هستیم که باید تدابیری اندیشه 

شود که از سرقت تأسیسات شهری جلوگیری شود.
اکبــری ادامــه داد: در ســطح منطقه هفت تعــدادی از 
ضایعات فروشــی هایی فعالیت دارند که برخی بدون مجوز 
هستند که از فعالیت آنها جلوگیری شده است؛ اما برخی 
که مجــوز دارند، باید خارج از محدوده ســکونت فعالیت 
کنند و با گسترده شــدن و سکونت شهروندان در اطراف 
این کارگاه ها و رعایت نکردن موارد بهداشتی اقدامات لازم 
نســبت به جمع آوری و انتقال آنها به خارج از محدوده با 

دستگاه های قضایی اقدام شده است.
ســرهنگ رئوفیان فرمانــده کلانتری گل ســرخ نیز در 
این جلســه گفت: نیروی انتظامی تعامل بســیار خوبی با 
شــهرداری دارد و ایــن تعاملات موجب خدمت رســانی 

مطلوب تر به شهروندان خواهد شد.
فعالیــت  از  در خصــوص جلوگیــری  داد:  ادامــه  وی 
اقدامات  وانت بارفروش ها و ضایعات فروشی های غیرمجاز، 
بســیار خوبی در جهت همکاری با شهرداری انجام شده 
است و در جهت هرگونه فعالیت غیرمجاز در این خصوص 

نیز همکاری لازم انجام خواهد گرفت.
سرهنگ جمشــیدی فرمانده کلانتری شریف آباد گفت: 
در خصوص امنیت در سطح شــهر نیروهای شهرداری و 
ادارات خدمات رســان دیگر که در شــیفت شب فعالیت 
دارند، با مشــاهده هرگونه موارد مشکوک و تماس با ۱۱۰ 
گزارش نمایند تا در صورت وجود مشــکل نسبت به رفع 
و جلوگیری از ســرقت اقدام شود. وی ادامه داد: گاهی با 
خدماتی که در سطح شهر به شهروندان توسط شهرداری 
ارائه می شود، می توان از بسیاری از ناهنجاری ها جلوگیری 
کرد و با احداث زمین و ســالن های ورزشی بیشتر و سوق 
دادن جوانان به سمت ورزش، بی شک شاهد کاهش جرم 
در جامعه خواهیم بود. سرهنگ رشیدی فرمانده کلانتری 
پل فسا نیز در این جلسه گفت: برخی از ساخت و سازهایی 
که در سطح شهر انجام می گیرد که به هر دلیل نیمه تمام 
رها می شود، محلی برای تجمع معتادان و کارتن خواب ها 
و مصرف مواد شــده اســت و باید راهکاری در جهت رفع 
این مورد انجام گیرد. ســرهنگ داورپناه فرمانده کلانتری 
کفترک در این جلســه گفت: با تقویت کمپ مرکز ماده 
۱۶ و نگهــداری افراد معتاد و کارتن خواب در این مراکز، 
می توان از حضور این افــراد در خیابان ها جلوگیری کرد 
و با تــرک این افراد و عدم حضــور در خیابان ها می توان 

سرقت های خیابانی را کاهش داد.

دستگیری اعضای باند سارقان 
اماکن خصوصی در صدرا 

فرمانده انتظامی »شیراز« از دستگیری باند ۲نفره سارقان 
اماکن خصوصی با ۱۰ فقره سرقت خبر داد. 

ســرهنگ »فرج شــجاعی« در گفت  وگو با پایگاه خبری 
پلیس، اظهار داشــت: در پی وقوع چند فقره ســرقت از 
اماکن خصوصی در محدوده فاز ۲ شــهر صدرا، شناسایی 

و دستگیری سارقان در دستور کار مأموران قرار گرفت.
وی افزود: مأموران کلانتری »۲۹ صدرا« پس از هماهنگی 
قضایی و با اقدامات فنی و تخصصی موفق شدند ۲ سارق 
 حرفه ای که اعضای یک باند بودند را در اقدامی غافلگیرانه 
در مخفیگاهشان دســتگیر کنند. فرمانده انتظامی شیراز 
تصریح کرد: پس از بازرسی از محل انبار سارقان، مقادیری 
اموال مســروقه از نوع پیک نیک، ابزارآلات صنعتی، لوازم 
یدکی، کمپرسور باد، لوله و اتصالات، کابل برق و... کشف 
شد. ســرهنگ شجاعی با بیان اینکه متهمان در بازجویی 
اولیه به ۱۰ فقره ســرقت از اماکن خصوصی اقرار کردند، 
عنوان داشت: برابر نظر کارشناسان، ارزش اموال مسروقه 

مکشوفه ۷۰۰میلیون ریال برآورد شده است.
این مقام انتظامی با بیان اینکه متهمان پس از سیر مراحل 
قانونی روانه زندان شــدند، از شهروندان خواست هرگونه 
اخبار و اطلاعات در زمینه فعالیت سارقان و برهم  زنندگان 
نظم و امنیــت عمومی را از طریق تماس با مرکز ۱۱۰ به 

پلیس اطلاع دهند.

مدیرکل امور شهرسازی 
شهرداری شیراز منصوب شد

 

شــهردار شــیراز طی حکمی مهدی قلندری را به عنوان 
مدیرکل امور شهرسازی شهرداری شیراز منصوب کرد.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شــهرداری شیراز، شهردار 
شــیراز طی حکمی مهدی قلندری را به عنوان مدیرکل 
امور شهرســازی شهرداری شیراز منصوب کرد. در بخشی 
از حکم سید احســان اصنافی خطاب به مهدی قلندری، 
مواردی همچــون نظارت بر تهیه و تدویــن آیین نامه ها، 
مقررات و ضوابط مربوط به مســائل شهرسازی و پیشنهاد 
استانداردهای مختلف در امور شهرسازی، نظارت و کنترل 
بر روند تهیه و اجرای طرح های راهبردی توســعه شهری، 
نظارت و کنترل پرونده های ارجاعی به کمیســیون ماده 
۱۰۰، نظارت بر صــدور اجازه تفکیــک و تغییر کاربری 
اراضــی، نظارت بر اجرای ضوابط و مقررات  شهرســازی  و 
معماری در ســاخت و ســازها، نظارت بر کار مهندسین 
مشــاور و پیمانکاران طرف قرارداد مورد تأکید قرار گرفته 
است. بر اساس این گزارش، مهدی قلندری فارغ التحصیل 
کارشناســی  ارشد معماری اســت و طی سنوات خدمتی 
خود، دارای ســمت های مختلفی از جمله شهردار منطقه 
تاریخی، معاون شهرسازی منطقه یک و رئیس فنی منطقه 
۳ شــهرداری شیراز بوده است. وی پیش از این سرپرست 
اداره کل امور شهرسازی شهرداری شیراز را برعهده داشت.

بهبود کیفیت خدمات پیاده راه 
سلامت چمران جنوبی

به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه شش، به منظور 
کنترل و ســامان بخشــی وضعیت پیاده راه سلامت واقع 
در چمران جنوبی، جلســه ای با حضور قادری شــهردار 
منطقه شش، سرهنگ شجاعی فرمانده انتظامی شهرستان 
شیراز، سرهنگ سلیمی رئیس پلیس راهور استان فارس 
و نمایندگان معاونت های حمل و نقل و ترافیک، خدمات 
شــهری و اداره کل حراســت شهرداری شــیراز در دفتر 
شهردار منطقه برگزار شــد. به دنبال استقبال چشمگیر 
شهروندان خصوصاً ورزشکاران و جوانان از مسیر پیاده راه 
ســلامت و اســتفاده مطلــوب از فضاهای ایجاد شــده، 
متأســفانه معضلات و مشــکلاتی نیز در پی داشته است 
که در این جلســه پیرامون رفع آنها به صورت کارشناسی 
بحث و تبادل نظر شــد و در پایــان تصمیماتی به منظور 
ســامان دهی ترافیک، حفظ امنیت شهروندان، جلوگیری 
از ناهنجاری های اجتماعی و پیگیری اجرای فعالیت های 

فرهنگی، اجتماعی، هنری و ورزشی اتخاذ گردید.

فرمانده انتظامی فارس خبر داد: 

180 کیلو تریاک 
از یک منزل کشف شد 

فرمانده انتظامی اســتان گفت: در بازرســی از منزل یک 
قاچاقچی حرفه ای در شــیراز، ۱۸۰ کیلو تریاک کشــف 
شــد. ســردار »رهام بخش حبیبی« در گفت وگو با پایگاه 
خبری پلیــس، بیان کرد: مأموران پلیــس مبارزه با مواد 
مخدر اســتان با انجام کار فنی و تخصصی از دپو محموله 
ســنگین تریاک واقع در یک منزل مســکونی در یکی از 
محله  های شیراز مطلع شــدند. وی تصریح کرد: مأموران 
ضمن هماهنگی با مقــام قضایی، به محل موردنظر اعزام 
و در بازرســی از آن منزل موفق شدند ۱۸۰ کیلو تریاک 
کشــف کنند. فرمانده انتظامی استان با بیان اینکه در این 
خصوص یک قاچاقچی حرفه ای دستگیر شد، تصریح کرد: 

متهم پس از سیر مراحل قانونی روانه زندان شد.
این مقام ارشد انتظامی به نقش پررنگ و تأثیرگذار مردم 
در برخورد با قاچاقچیان اشاره و تأکید کرد: پلیس استان 
فارس در راستای مبارزه با پدیده شوم اعتیاد و قاچاق مواد 
مخدر با گســترش چتر اطلاعاتی، به صورت شبانه روزی 

تلاش می کند و از ظرفیت های مردم بهره می گیرد.

کشف 170 تن گندم 
احتکارشده در خرامه 

فرمانده انتظامی »خرامه« از کشــف ۱۷۰ تــن گندم احتکار به 
ارزش ۱۹میلیــارد ریال در این شهرســتان خبر داد. ســرهنگ 
»زمان اله کریمی« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، در تشریح 
این خبر بیان کرد: در تداوم اجرای طرح تشدید مبارزه با احتکار 
کالاهای اساســی و در پی دریافت گزارش های مردمی مبنی بر 
احتکار گندم در سه انبار در یکی از محله های شهرستان خرامه، 
بررسی موضوع در دســتور کار مأموران انتظامی قرار گرفت. وی 
افــزود: مأموران پــس از هماهنگی با مقام قضایی و بازرســی از 
محل هــای موردنظر، ۱۷۰ تن گندم احتکار کــه ارزش آن برابر 
نظر کارشناسان ۱۹میلیارد ریال برآورد شده است، کشف کردند. 
فرمانــده انتظامی »خرامه« با بیان اینکه در این خصوص یک نفر 
برای سیر مراحل قانونی روانه دادسرا شد، گفت: استمرار طرح های 
نظارت و کنترل بر انبارهای نگهداری کالا در ســطح شهرستان و 
برخورد با ســودجویان اقتصادی، یکی از اولویت های پلیس است 
و شــهروندان عزیز می توانند هرگونه موارد مشکوک را از طریق 

شماره تلفن ۱۱۰ با پلیس در میان بگذارند.

دکتر ایمانیه: 
فضای دانشگاه فرهنگیان از بُعد سخت افزاری

 در شأن شیراز و فارس نیست


